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POSUDEK VEDOUCÍHO BAKALÁŘSKÉ PRÁCE 

Jméno a příjmení studenta: Michal Slavík 

Název bakalářské práce: Registry veřejné správy 

Vedoucí práce: Ing. Pavel Pokorný 

Oponent práce: Ing. Jiří Přibil, Ph.D. 

 

Volba tématu:  Aktuální, málo frekventované téma práce 

Cíl práce a jeho naplnění:  Vhodně zvolený cíl, který byl plně naplněn 

Struktura práce:  Pro dané téma velmi vhodná 
Kapitoly mají velmi nestejnou délku, možná měla být zvolena jiná struktura 

kapitol. Práce je pro laika trochu nepřehledná popisem registrů, mohly být 

lépe seskupeny podle obsahu. Na konci je obsáhlý seznam používaných 

zkratek, veřejná sféra „miluje“ zkratky. 

Práce s literaturou:  Velmi dobrá, použity běžně dostupné prameny 
V literatuře je uvedeno skriptum vedoucího práce a nadstandardní množství 

webových odkazů. Knihy z této oblasti nejsou. 

Vybavení práce tabulkami, grafy, přílohami: 

Velmi dobré – odpovídá textu 
Práce je vzhledem k tématu vyvážená v počtu obrázků, dále obsahuje 

4 tabulky a žádný graf. 

Přínosy BP: Ne zcela běžné názory, které jsou inspirativní 

Uplatnění BP v praxi a ve výuce: 

 Práci lze uplatnit v praxi 
Práce ukazuje technologie registrů, mohla by posloužit pro orientaci 

v komerčních organizacích. K vystavení na webu ale brání zveřejněné osobní 

údaje. 

Práci lze plně uplatnit ve výuce 
 Výstupem práce jsou texty, které je možné plně využít jako doplnění výuky 

bakalářského studia. 

Grafická stránka:  Velmi dobrá 

 

Jazyková stránka  Stylistika:  Velmi dobrá 
 

Zásadní připomínky k BP: Nemám. 

Další hodnocení: 
Kladně je potřeba ohodnotit popis chyb ve stávajících registrech, popis veřejných zakázek kolem registrů a 

vytvořenou SWOT analýzu. 

 

Práce splňuje základní požadavky kladené na tento typ prací, a proto jí doporučuji k ústní obhajobě: 

ano 

Navrhovaná klasifikace:  velmi dobře 
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Otázky k ústní obhajobě práce: 
1) Jak dlouho podle vás vydrží tato koncepce registrů a kde byste uvažoval největší změny v budoucnu? 

2) Jak podle vás bude evidován v nové koncepci majitel a držitel psa kvůli placení poplatků? 

3) Jak je podle vás bezpečná technologie oddělení agent pomocí AIFO? 

4) Začne opravdu platit nová koncepce registrů od 1. července 2012? 

Datum:      Podpis vedoucího BP 


